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ВЪПРОС С ИСКАНЕ ЗА УСТЕН ОТГОВОР, ПОСЛЕДВАН ОТ РАЗИСКВАНЕ O-0122/08
съгласно член 108 от Правилника за дейността на ЕП
от Jan Marinus Wiersma, Justas Vincas Paleckis и Adrian Severin, от името на групата PSE , Jacek 
Protasiewicz
към Съвета

Относно: Подхода на ЕС към Беларус - входните визи

След парламентарните избори в Беларус на 29 септември 2008 г. Тройката на ЕС покани 
министъра на външните работи на Беларус, Сергей Мартинов, на заседание извън рамките на 
Съвета по общи въпроси и външни отношения в Люксембург на 13 октомври, на което се взе 
решение за временно премахване на визовите ограничения за висши служители от Беларус за 
период от шест месеца с цел насърчаване диалога с правителството на Беларус.

В своята резолюция P6_TA(2008)0470 от 9 октомври 2008 г. Европейският парламент посочи, 
че би могъл да одобри това решение и другите инициативи на Съвета и Комисията за 
укрепване на неговите отношения с Беларус като част от подход, основаващ се на строго 
политическа условност. Парламентът призова също така белоруските органи да премахнат 
пречките за издаване на входни визи за Беларус на членовете на ЕП.

1. Може ли Съветът да посочи какви инициативи е предприел от 13 октомври насам за 
укрепване на диалога с Беларус и ако има такива, до какви конкретни резултати е довело 
това?

2. Дали Съветът е формулирал ясни критерии за възможното удължаване на периода на 
премахване на визовите забрани, като реформиране на Закона за медиите, както бе 
предложено от Европейския парламент в неговата резолюция? Дали Съветът възнамерява 
да провежда своя диалог с органите при пълен ангажимент от страна на демократическата 
опозиция?

3. Дали Съветът е наясно, че противно на твърденията на посолството на Беларус в Брюксел 
на членовете на ЕП все още продължава да се отказва издаването на входни визи за 
Беларус? Дали Съветът е съгласен с това на премахването на визовата забрана за 
белоруските висши служители да бъде отговорено с ангажимент от правителството на 
Беларус да предостави на законодателите на ЕС пълен достъп до неговата територия и да 
им даде свобода да осъществяват срещи с граждански и политически групи? Дали Съветът 
е готов да повдигне този въпрос по време на своя диалог с белоруските органи?

4. Дали Съветът е наясно с факта, че правителството на Беларус за жалост продължава да 
възпрепятства провеждането на ваканционните програми на децата, станали жертви на 
трагедията в Чернобил? Дали Съветът е предприел действия пред белоруските органи за 
преустановяване на това възпрепятстване?
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